



# Kiwanis®

KIWANIS FOUNDATION OF CANADA  
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

---

## Update #2 – Bahamas Hurricane Relief

After Hurricane Dorian devastated the Bahamian islands of Abaco and Grand Bahama in September, the Kiwanis Foundation of Canada established a matching grant program, providing a \$1 match for every \$2 donated. The funds raised will be used to help Kiwanis and SLP member families in the three clubs impacted on the two islands.

As of November 5<sup>th</sup>, the Foundation has received \$175,880 in donations from Kiwanians and Clubs across Canada, including almost \$20,000 from the United States as well as a donation from Switzerland. The Foundations match of \$87,940, makes a Relief Fund total of \$263,820.

The Foundation will continue to match funds until:

- Its Disaster Relief Fund of \$100,000 is exhausted, or
- November 30, 2019.

Distribution of the funds in the Bahamas is overseen by two very dedicated and hardworking Kiwanians in Nassau, Distinguished Bahamian Lieutenant Governor with Excellence (DLGE) Christine King and Past Bahamian Lieutenant Governor Sandra Butler. Approximately \$81,000 Bahamian (\$1 Bahamian equals \$1 US) has been distributed so far, to the 80 Kiwanis families impacted by the hurricane. To date, these funds have been used for:

- A grant of \$1,000 to members of the Kiwanis Club of Central Abaco for basic necessities as most of them lost everything.
- Paying the first and last month's rent to landlords in Nassau, to provide accommodation for Kiwanians who were evacuated from their homes on the two islands. This allowed them to move out of shelters.
- Assisting Kiwanians in repairing their damaged homes, particularly on Grand Bahama so far. Accounts have been set up at building supply stores, in the name of the recipient, so they can access materials for the repairs.

So far, we have only helped a small percentage of the Kiwanis family, with more coming forth as they better understand their needs. The bulk of the remaining funds will likely be dedicated to future home repairs.

[Click here to watch a video](#) from Nealessa Major, the Secretary of the Kiwanis Club of Central Abaco in the Bahamas, describing the aftermath of Hurricane Dorian, which devastated her island and home.

To help your fellow Kiwanians, [click here](#).

---

## Mise à jour #2 – Fonds de secours pour les Bahamas

Suite aux dommages causés par l'ouragan Dorian aux îles d'Abaco et de Grand Bahamas en septembre dernier, la Fondation canadienne du Kiwanis a établi un programme d'appariement fournissant 1 \$ pour chaque 2 \$ donné. Les fonds récoltés seront utilisés pour venir en aide aux Kiwaniens, à leurs familles et aux membres des programmes SLP des deux îles qui ont été affectés.

En date du 5 novembre, la Fondation a reçu la somme de 175 880 \$ en dons des Kiwaniens et des clubs canadiens, incluant USD 20,000 des États-Unis ainsi qu'un montant de la Suisse. L'appariement de la Fondation, 87 940 \$ pour un fonds de secours total de 263 820 \$.

La Fondation continuera son appariement jusqu'à ce que:

- Son appariement total atteindra 100 000 \$, ou
- La date ultime du 30 novembre 2019.

La distribution des fonds aux Bahamas est supervisée par deux Kiwaniennes dévouées de Nassau. – Lieutenant-gouverneur distinguée avec Excellence (DLGE) Christine King et l'ex Lieutenant-gouverneur Sandra Butler. Présentement, quelque \$81,000 des Bahamas (\$1 des Bahamas = \$1 US) ont été distribués aux 80 familles touchées par l'ouragan. À ce jour, les fonds ont servi à:

- Une subvention de \$1,000 aux membres du club Kiwanis de Central Abaco pour les nécessités de base parce que la plupart d'entre eux ont tout perdu;
- Paiement des loyers des premiers et derniers mois aux propriétaires de Nassau pour fournir un toit aux Kiwaniens qui ont été évacués de leurs résidences sur les deux îles. Ceci leur a permis de quitter les abris temporaires;
- Des dépôts d'argent ont été faits auprès des fournisseurs de matériaux, au nom du récipiendaire, pour lui permettre d'avoir accès à des matériaux pour les réparations.

Présentement, nous n'avons aidé qu'un petit pourcentage de la Famille K. D'autres montants seront débloqués quand les besoins auront été clairement définis. Les fonds restants seront fort probablement destinés aux futures réparations des résidences.

[Cliquez ici pour voir une vidéo tournée](#) par Nealessa Major, la secrétaire du club Kiwanis de Central Abaco dans les Bahamas, montrant la situation au lendemain de l'ouragan Dorian qui a dévasté son île et sa résidence.

Pour venir en aide à vos confrères et consœurs du Kiwanis, [cliquez ici](#)

---

**Kids Need Kiwanis**  
**Les enfants ont Besoin de Kiwanis**

---



Kiwanis Foundation of Canada  
La Fondation Canadienne de Kiwanis  
[www.kfcdn.org](http://www.kfcdn.org)  
(519) 304-3038  
[office@kfcdn.org](mailto:office@kfcdn.org)

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [About Constant Contact](#)

Sent by [newsletter@kfcdn.org](mailto:newsletter@kfcdn.org) in collaboration with



Try email marketing for free today!